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Vraag 
Op welke wijze blijft de kwaliteit van sport en cultuur op peil als we hier met de kaasschaaf overheen 
gaan? Welke alternatieven zijn er?  
  
Antwoord: 
De kaasschaaf zal ten koste zal gaan van de kwaliteit van het onderhoud. Je kunt ervoor zorgen dat 
de uitgaven worden verlaagd of de inkomsten omhoog gaan. Uitgaven zitten met name in onderhoud 
en subsidie. Inkomsten in huurtarieven accommodaties. Iets aan huur of subsidie doen gaat altijd ten 
koste van de clubs. Onderhoud op lager niveau gaat ten koste van kwaliteit en levensduur van het 
vastgoed of de velden. 

Vraag 
Inclusiviteit. Klopt het beeld dat de gemeente niet openstaat voor initiatieven van inwoners of 
verenigingen op dit terrein? 
  
Antwoord: 
Wij staan er juist wel voor open. Vorige maand zelfs 25k subsidie beschikbaar gesteld om dit soort 
initiatieven mogelijk te maken. Afgelopen week zijn (bijvoorbeeld) hier de ouderenorganisaties nog 
eens extra per email op gewezen.  
  
Vraag 
Aanvalsplan VenloWerkt, diagnoseinstrument moet snel worden geïmplementeerd.  
Welke maatregelen worden er extra genomen om een inhaalslag te maken? 
  
Antwoord: 
Het diagnose instrument is na een aanbesteding die eind 2017 is gestart in het eerste kwartaal van 
2018 geïmplementeerd. Een aantal coaches zijn opgeleid om het diagnose instrument te gebruiken en 
zijn er mee aan de slag. De nieuwe instroom krijgt nu een intake met het diagnose instrument en daar 
waar ruimte is, krijgt ook het zittend bestand een intake met het diagnoseinstrument. Daar worden nu 
doelgroepen voor geprioriteerd.  De belangrijkste maatregel die is genomen dat er vanuit de 
teamleiding nu strak wordt gestuurd op het halen van de doelen uit het aanvalsplan.  
  
Overigens zien de cijfers over het eerste kwartaal er nu gunstiger uit dan destijds gemeld in de 
monitor. De reden is dat aanvragen meteen worden verwerkt en beëindigingen langer blijven liggen. 
Zo voorkomen we draaideur constructies en onnodige aanvragen. 
  
Vraag 
-Zijn er regelingen (armoede/participatie etc.) waar aan gedraaid kan worden c.q aangepast kunnen 
worden om meer mensen te laten werken? 
 -Evaluatie van het armoedebeleid? Kunnen wij deze ontvangen?  
  
Antwoord: 
Dit wordt bezien/meegenomen in het nieuwe beleidsplan. De evaluatie wordt het komend jaar in 
proces van besluitvorming bericht.   
  
Vraag 
-Wat is de stand van zaken rond aanvalsplan VenloWerkt? Moeten we een tandje bijstellen? Moeten 
we de kaartenbak vercommercialiseren om meer mensen aan het werk te krijgen?  
  
Antwoord: 
Na de zomer periode wordt de monitor van het tweede kwartaal opgeleverd.  Dan wordt de stand van 
zaken opgemaakt.  
Op dit moment geldt dat het WSP vol aan de bak is, er gestart is met het diagnoseinstrument en strak 
gestuurd wordt op resultaten richting de coaches. 
Afhankelijk van de behoeftes worden arrangementen opgesteld in diverse beroepsrichtingen. Daarbij 
is ook aandacht voor commerciële partijen. 
  
Vraag 
-Andere aanpak werkplein (voorbeeld Rotterdam, waarbij regelgeving is weggenomen) zijn deze 
bekend?  
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Antwoord: 
Dank voor uw suggestie, die nemen we mee.  
  
Vraag 
-Maatjesproject leerlingenvervoer stopgezet vanwege tegenvallende financiële resultaten. Wat zijn 
hiervan de consequenties? 
  
Antwoord: 
Er was een gebrek aan vrijwilligers vanwege de aantrekkende arbeidsmarkt. Deze vrijwilligers kiezen 
eerder voor een betaald werk. Daarnaast blijft ook het aantal jongeren dat gebruik wil maken van 
maatje achter.  
Samenwerking met de scholen blijft, blijven ook samen het maatjesproject uitvoeren maar op een 
lager pitje dan eerder ingeschat.  
  
Vraag 
Gaan we VNG, Rijk meer middelen vragen voor sociaal domein? Vooral omdat veel 
centrumgemeenten met tekorten kampen.  
  
Antwoord: 
Stroppenpot (regeling tekortgemeenten, ligt voor aan ALV-Vng op 28-06) aanvraag deze zomer, 
transformatiefonds jeugd, gesprekken over verdeelmodel Wmo, Beschermd Wonen + Jeugd o.a met 
VNG & Ministerie. Wel aangeven dat dit een eenmalige bijdrage zal/zou zijn en niet structureel. 
  
Vraag 
Zorginstellingen kunnen nog steeds met facturen komen van zorgtrajecten uit het verleden. Klopt deze 
informatie die recent uit de ambtelijke organisatie is gekomen?   
Komen er nog onvoorziene rekeningen?  
  
Antwoord: 
Hier is een voorziening voor opgenomen, kosten zijn daarmee niet onvoorzien. Hier is is op 
geanticipeerd in de jaarrekening.  Er is sprake van een beperkt risico waar momenteel juridisch advies 
over wordt gevraagd hoe daar mee om te gaan en dat risico kan worden afgedekt. Kunnen we hier 
niet aan toevoegen dat we vaststellings overeenkomsten hebben laten tekenen zodat de 
zorgaanbieders niet meer uit voorgaande jaren kunnen factureren? 
  
Vraag 
Waarom taakstellingen (n.a.v. 11 maatregelen) wel opgenomen als we de deze niet gaan halen?  
  
Antwoord: 
Ultimo 2017 is een elftal maatregelen geformuleerd welke er voor morgen dat per 2020 sprake is van 
een duurzaam financieel evenwicht in het sociaal domein. Over de stand van zaken wordt u 
periodieke door de Programmamanager SD geïnformeerd. De effecten moeten nog zichtbaar worden 
waarbij een bijstelling van de taakstellingen nog niet aan de orde is.   
Bovendien is er geen sprake dat we ze niet gaan halen maar dat we ze later in de tijd 2019 e.v. wel 
gaan halen omdat reeds een groot deel van 2018 was gecontracteerd.  Dus er is sprake van 
verschuiving in de tijd. 
 
Vraag: Is regelgeving uitkeringsgerechtigden niet te sociaal, te soepel, om mensen weer aan het werk 
te krijgen? Kritisch kijken naar waarom mensen niet werken. Onderzoek en analyseer dit eens en kijk 
dan ook naar de werkgevers 
 
Antwoord:  
Er lijken meerdere redenen waarom te zijn waarom mensen (nog) niet aan het werk komen. Zo heeft 
zoals als u wellicht weet het vorige college onderzoek laten doen naar het armoedebeleid en specifiek 
naar de vraag of dit de acceptatie van betaald werk hindert. De RIB hierover is door het vorige college 
aangehouden. Ik zeg u toe dat ik dit rapport plus de RIB zal aanbieden. Vervolgens kunnen we met 
elkaar het gesprek hierover voeren. 
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Vraag: Is in kaart te brengen hoe het kan dat er tegelijkertijd veel Venlose werklozen zijn en een boel 
arbeidsmigranten die hier banen invullen? 
 
Antwoord: Vrij verkeer van diensten maakt dat EU-burgers ook in Nederland vacatures kunnen 
invullen, het is aan werkgevers om hierin een keuze te maken. Daarop spreken we werkgevers aan, 
via het WSP, wat in sommige gevallen ertoe geleid heeft dat een bedrijf haar vacatures invult met 
mensen die voorheen in een uitkeringssituatie zaten in plaats van arbeidsmigranten. 
 
Vraag: Onderzoek het effect van de OZB-verhoging op mensen met een eigen woning en laag 
inkomen om te voorkomen dat deze mensen door de verhoging in een armoedeval terecht komen. 
Hoeveel mensen betreft dit? Hoeveel leven op minimumgrens aan inkomen en hebben eigen 
woningbezit? 
 
Antwoord: Dit is lastig om in beeld te krijgen,  maar we proberen dit voor u in beeld te brengen en het 
kan dus even duren voordat we dit goed inzichtelijk hebben.  
 
 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Harry Smeets 
Strategisch beleidsadviseur A 
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